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V Horním Rakousku – nedaleko českých hranic – se
staví obří azylový tábor
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V Horním Rakousku – nedaleko českých hranic – se staví obří

azylový tábor

Je pravděpodobné, že otevření takového tábora v „trojhraničí,“ tedy v

místě, odkud je to jen kousek jak do České republiky, tak především

do Německa, není náhodné. Zde připomínám, že podobné tábory,

odkud by měli být po jistém azylovém řízení obohacovači dál

přerozdělováni, již má EU v plánu poměrně dlouho.
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Možné tak je, že případní zájemci o azyl v Evropě odtud nebudou

posíláni jen do Německa nebo Rakouska, ale také do ČR. S vládou,

které z bruselského zadku nekoukají ani špičky bot, je to více než

pravděpodobné. Piráti, kteří jsou součástí vlády, se navíc vždy plně

projevovali jako nadšení vítači – a to bez ohledu na to, co tvrdí.

Důležité jsou reálné činy a ne slova.

Navíc, každý má dnes úplně jiné starosti a podobné obohacování by

se v tak těžkých dobách bezprecedentní drahoty velmi lehce

přehlédlo. Takřka nepostřehnutelně tak můžeme nastoupit cestou

Švédska.

V Rakousku samozřejmě také nikdo tento tábor nechce. I to je důvod,

proč se nyní proti jeho výstavbě, která má již každým dnem začít,

chystají petice a protesty.

V poklidném Schärdingu v Horním Rakousku na

německých hranicích s 5000 obyvateli má vyrůst velký

tábor pro žadatele o azyl. Na 15 000 metrech čtverečních je

plánována kontejnerová vesnice pro žadatele o azyl. Nikdo

o tom s tamní komunitou nemluvil, vše se děje za zády

místních.

Poté, co FPÖ, která se od začátku prezentuje jako protimigrační,

vytvořila koalici s ÖVP v Horním Rakousku, bylo ticho – dokud hnutí

MFG nezahájilo protesty podpisovou akcí.

MFG (pozn. strana „pro lidská práva“ vznikla v reakci na politiku

covidismu rakouské vlády, vedla také mnoho demonstrací proti

covidismu) si vedla v minulých volbách v Schärdingu dobře. Záhy po

svém vzniku dosáhla 4,76 procenta, tedy téměř dvojnásobek hlasů

než zavedená strana NEOS. Vstup do obecního zastupitelstva byl

zajištěn. Když se provalilo, že národní politici chtějí zničit

poklidné městečko v severním Horním Rakousku, místní

radní MFG Mario Zehntmayer se ozval.

https://necenzurovanapravda.cz/2021/05/pirati-jasne-podporuji-muslimskou-invazi-dukazu-o-jejich-vitacstvi-je-nepreberne/
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Místnímu deníku řekl : „… MFG nevidí obec v pozici, aby dosáhla

mírového soužití a odpovídající integrace s tak velkou cizí populací v

rámci obce. Proto tuto formu ubytování odmítáme.“

Místo je také blízko vlakového nádraží a nočního klubu. Zkušenosti z

posledních let v Rakousku ukazují, že to může vést pouze k

obrovským problémům. MFG prosazuje současný přístup v Horním

Rakousku, který rozděluje takzvané „uprchlíky“ do několika čtvrtí

uvnitř a vně městské oblasti.

Zatímco FPÖ Horní Rakousy mlčely, zřejmě aby nenaštvaly svého

koaličního partnera ÖVP, MFG tímto jasným oznámením

zahájilo podpisovou listinu, která hned první den získala

minimálně 50 podpisů – nyní, téměř po týdnu, by jich mělo být být

výrazně více.

O dva dny později si Strana svobody zjevně všimla, že je

potřeba jednat v jejich vlastní tematické oblasti. O několik

dní později začala sbírat podpisy proti plánovanému azylovému

domu i FPÖ .

Tolik informace z Rakouska. Zajímavé je i to, že jinak zavedená

strana, která je v Rakousku symbolem odporu proti invazi, se

tentokrát neozvala. Nebo ozvala, ale teprve tehdy, kdy se tématu

ujala konkurence.

Mimochodem, jsme-li u tématu výměny obyvatel, tak připomínám,

že již v srpnu se přerozdělilo 8 tisíc obohacovačů z Itálie do dalších 12

zemí EU. Ví se pouze, že Německo přijalo celých 3500 z nich, ale kde

skončilo zbývajících 4500 mi dosud není známo. Je velmi

pravděpodobné, že naše lokajská vláda se také o pár „kousků“

přihlásila.

Očekávala jsem, že se tématu někdo kompetentní  zhostí a pokusí se

zjistit, co naše vláda vyjednala. Jenže je ticho po pěšině, tématu se

nikdo neujal – nebo jsem to zatím alespoň nikde nezaznamenala.

https://www.tips.at/nachrichten/freistadt/wirtschaft-politik/578846-fpoe-startet-unterschriftenaktion-gegen-geplantes-asylheim
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Vzhledem k tomu, že šlo o první várku z Itálie a další mají

následovat, bylo by záhodno zjistit, zda třeba nemáme dohodnuty

pravidelné dodávky.

Sama jsem prošla desítky různých veřejně dostupných dokumentů a

zdrojů a nic jsem nenašla. Vzhledem k tak úporné snaze tuto

informaci před veřejností tajit je vše o to podezřelejší. A o to víc mne

mrzí, že se tohoto tématu neujal někdo z těch, kdo se zaklínají „bojem

proti migraci.“

Je samozřejmě možné, že nakonec vláda dohodla, že to vše budeme

„jen“ financovat. Ovšem těžko říct, neboť v případě současné vlády je

možné cokoli. Jaká je ovšem pravda se zřejmě zatím nedozvíme.

Bohužel, se to dosud nikdo kompetentní nepokusil zjistit.

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 12 Průměrně: 5]

 

 


